



## **Protokoll 9 styrelsemöte centralstyrelsen (CS)**

**Plats: Scandic Mölndal**

Datum: 27 augusti 2022, kl 08.00 – 17.00

Närvarande: Gerd Möllers, ordförande,  
Peter Schorling, vice ordförande,  
Anna-Karin Odheim, kassör,  
Rolf Karlsson, ledamot,  
Viktoria Odheim Gustafsson, suppleant,  
Daniel Strandberg, avelskommittén,  
Margareta Eliasson, uppfödarkommittén,  
Laila Sundin, utställningskommittén, via zoom under förmiddagen

Anmäلت förhinder: Ann-Kristin Munter, sekreterare,  
Mikael Lagnevik, PTU- kommittén

### **§ 129. Mötets öppnande**

Gerd Möllers hälsade de närvarande välkomna till dagens möte och öppnade därmed mötet.

### **§ 130. Närvaro:**

Se ovan.

### **§ 131. Förslag till dagordning:**

Dagordningen godkändes.

### **§ 132. Förslag till justerare:**

Peter Schorling valdes till justerare.

### **§ 133. Föregående protokoll:**

Protokoll nr 8 är under justering.

### **§ 134. Rapport från kommittéerna**

**Avel:** Reino Oskarsson har informerat att RAS/RUS-konferensen i år kommer att handla mycket om mentalitet. Frågan om vem som ska åka för klubbens räkning bordläggs till dess inbjudan kommer.

Daniel Strandberg informerade om att kommittén färdigställer inbjudan till en domarkonferens den 5-6 november. Denna är kostnadsfri för klubbens specialdomare, ev kommer domare från övriga Norden att inbjudas till självkostnadspris. Programmet kommer att innehålla genomgång av klubbens regler för svensk avelskorning, enskilda domarbedömningar på ett antal hundar samt gemensam diskussion. Förutom detta kommer våra specialdomare att få information avseende införandet av SRD-bedömningar på klubbens specialutställningar samt allmän diskussion om SV och WUSV. Daniel Strandberg lämnade ytterligare information avseende hunden Junker.



**PTU:** Laila Sundin rapporterade att Sk Köpings arrangemang kring SSM IGP flöt på bra och att de flesta ansåg att det var ett lyckat arrangemang.

Det antecknas att Mikael Lagnevik skickat in ett förslag till Schäferläger nästa år som CS ställer sig positiv till att fortsätta jobba på.

Peter Schorling uppger att Fredrik Steen och Pierre Wahlström fått förlängning av sina resp WUSV-licenser under ytterligare en period. Peter Schorling tar upp frågan om att fler svenska domare ska få WUSV-licens.

**Utställningskommittén:** Daniel Strandberg och Laila Sundin lämnade en rapport om SSM Utställning, som på det hela taget flutit på mycket bra. Domarberättelser har begärts och kommer att publiceras på hemsidan eller i kommande tidning.

De nya utställningsreglerna togs upp till allmän diskussion. Förslag att tillhandahålla arrangörerna en att-tänka-på-lista, t.ex vad ska ringsekreterar-lådan innehålla, bör det finnas centrala krav på viss minimistandard avseende pokaler osv.

**Uppfödarkommittén:** Margareta Eliasson rapporterade om uppfödarkonferens den 15-16 oktober i Jönköping. Klubben kommer att informera om aktuella frågor och det då förhoppningsvis fastställda RAS-dokumentet.

### § 135. Inkommande skrivelser

112	220704	Domarinfo, WUSV-VM i Ungern 2023	Avel PTU
113	220705	Domarförlängning WUSV Fredrik Steen	Avel, Uppfödare
114	220706	WUSV Universal 2023	Avel Uppfödning cuk
115	220708	BSZ conformation Show 2022	Avel Uppfödning cuk
116	220713	Bekräfta meriter Que sera sera X-men Rouge	Avel cuk
116 A	220714	Inbjudan till digitalt forum Sv Draghundsportförbundet	
117	220715	Inbjudan finska representanter till SSM Utställning	Avel cuk uppfödare
118	220716	Bruks SM Leksand 2022	Avel cuk uppfödare
119	220719	Hjälpa till SHM 2022 med svar	Sekreterare svarat
120	220719	Hjälpa till Margareta Ingvaldsdotter	uppfödare avel cuk
120A	220719	WUSV info om 'hinquater angulation'/bakdelsvinklar	fk avel, cuk och internationella grp med fråga om hemsidan
120B	220719	Info fr SBK ang oacc bet SE 26901/2014 Molars Dax, avstängn upphör	
121	220720	Sd Värmland svar på ansökan om ny lokalklubb	cs
122	220722	Hjälpa till Maria Gabriellsson	Ordförande svarat
123	220725	Invitation Siegershow of Finland	avel, utställning
124	220725	Sd Närke medlemslista	kassör
125	220726	WUSV-förlängning Pierre Wahlström	Avel PTU
126	220730	Förslag till uppfödarkommittén fr Mentalkommittén/Reino Oskarsson	mentalkommitén avel + fk till uppf
127	220801	ticket Sale	cuk
128	220719	Oacceptabelt beteende Christine Olsson	Alla kommittéer
129	220803	WUSV-info om 3e intern championship for Special Dog Training	avel ptu cuk fk
130	220807	Inkomna namnförslag fr Sd Västra	valberdningen
131	220807	Anmälan delegater Sd Västra	ordförande vice ordförande
132	220808	Oaccept bet Aspirants Inka permanent och Messi upphävt	Alla kommittéer



133	220808	Oaccept bet Red Cherrys Herkules upphävt	Alla kommittéer
134	2208010	förslag fr Gotland	valberdningen
135	220810	Oaccept bet SE 53386/2017 Akjas Xcharma, avstängd	Alla kommittéer
136	220811	fråga om tävlingsbok	Margareta Eliasson
137	220811	Svar fr WUSV på frågor om Auslese	avel, uppfödare cuk
138	220811	Namnförslag fr Sd Skaraborg samt anm av delegater t 6 sept	Valberedningen
139	220812	Invitation WUSV General Annual Assembly 2022	Avel Uppfödning cuk
140	220812	WUSV-info om stockbelastning vid VM Randers, Danmark 2022	prov och tävling
141	220813	namnförslag fr Sd Östergötlande	Valberedningen
142	220814	namnförslag fr Mellannorrland	Valberedningen
143	220814	namnförslag fr Sd Småland	Valberedningen
143A	220815	komplettering fr Sd Småland	valberedningen
144	220814	namnförslag fr Övre Norrland	Valberedningen
145	220815	namnförslag Skåne	valberedningen
146	220816	namnförslag Sd Närke	valberedningen
147	220816	WUSV ang General Assembly 2022	avel uppfödare utställning vice ordförande
148	220817	Namnförslag Sd Västra	Valberedningen
149	220818	namnförslag Sd Västmanland	Valberedning
150	220819	namnförslag Sd Gävleborg	valberedning
151	220822	Remiss framtida SM arrangemang	cuk provotävling
152	220822	Faktura sv	Kassör
153	220822	Svar på utgående till remiss framtida SM	ordförande
154	220823	inbjudan SKKs avelskonferens 12-13 nov	avel uppfödare
155	220823	info SBK	avel uppfödare provtävling cuk
156	220824	SV angående röntgen Goxylands Julie	avel uppfödare samt till SKK/avel o hälsa
157	220824	WUSV ang hjälpaktioner till Ukrainas VM-lag	alla kommittéer
157A	220826	Rättelse ang bankuppgifter	
158	220825	Skrivelse fr Ulrica Barck ang funktion som UHP-domare	avel, medlemsansv f åtg

### § 136. Utgående skrivelser 25

25	220724	Finish representatives at swedish Siegershow	vice ordförande
25A	220722	Skrivelse till SBK/UAH och SKK/AK ang Junker	aug
26	2200801	Svarade på mail	Aug
27		Sk Eskiltuna nedläggning bordlagd av Cs	aug
28	220822	Svar remiss framtida SM-arrangemang samt påm om UTG 6 och 15 och 151	aug



### § 137. Rapport CS

- a) **Ordförande:** Gerd Möllers rapporterade om förberedelserna inför det extra fullmäktigemötet den 6 september samt att protokollet från ordinarie fullmäktigemöte måste ha förkommit. Nytt exemplar är nu på cirkulation för justering.
- b) **Kassör:** Anna-Karin Odheim har skickat ut aktuell ställning via mail och uppgav att ekonomin är god. Den ekonomiska redovisningen från SSM Utställning är ännu inte riktigt klar men det verkar bli ett litet överskott. Många distrikt och lokalklubbar har varit mycket nöjda med att det nu fått titt-behörighet till Membersite.
- c) **Sd-ansvarig:** Rolf Karlsson uppgav att klubben påkallat möte med SBK angående formerna för att bilda lokalklubbar. Enligt uppgift från SBK är det SBK/FS som ska godkänna bildandet av lokalklubbar inom Svenska Schäferhundklubben. Det har ännu inte gått att få kontakt med någon tidigare styrelsemedlem i Sd Stockholm. Försöken fortsätter.
- d) **Medlemsansvarig:** Vicki Odheim Gustafsson rapporterade att det varit en hel del arbete med medlemsfrågor. Per igår hade klubben 2 116 medlemmar, vilket är 251 nya medlemmar räknat från årsskiftet. Under samma period har 73 medlemmar avslutat medlemskapet. Det ger ett netto på + 178 medlemmar från 1 januari 2022 och en ökning av medlemmarna på lite drygt 9 %.

### § 138. Organisationskonferensen

Innehållet i konferensen diskuterades och bestämdes att även medlemmar skulle bjudas in till konferensen. Det är bokad på Scandic i Upplands Väsby. Det övergripande temat ska vara hur vi går framåt. Gruppen som håller i detaljerna består av Peter Schorling, Anki Munter och Rolf Karlsson.

### § 139. Kansli

Peter Schorling rapporterade att det kommit in några intressenter till kansliposten. Flera har anspråk på ersättning. Det finns någon som anmält ett ideellt intresse. Peter Schorling kommer att svara samtliga sökande och tacka för visat intresse.

Tillsvidare kommer Margareta Eliasson att sköta tävlingsböckerna. CS **beslutade** ge Margareta Eliasson tittbehörighet till klubben konto, så att hon lätt kan kontrollera att det är betalt innan tävlingsboken skickas.

PTU/Tina Fridh kommer att sköta godkännande av prov och tävlingar.

Avelskomingsbevis, DNA-tester samt internationella förfrågningar om meriter kommer avelskommittén att hantera.

Korningsdiplom för MT 2017 kommer mentalsektionen att hantera.

Förvaring av aktuellt arkiv kommer ordföranden/sekreterare samt aktuell kommitté att hantera.

Förtjänsttecken. Utdelade förtjänsttecken finns i det material som Magret Selander lämnat (OneDrive/10.Kansli/Kanslimappar/AfS backup). Detta kommer att antecknas även i Membersite samt finnas tillgängligt på klubbens hemsida. Förtjänsttecknen förvaras hos ordföranden.



**§ 140. Ansökan om ny lokalklubb (Sk Forshaga/Klarälven)**

Frågan bordlades.

**§ 141. SSM Utställning 2023**

CS gav utställningskommittén i uppdrag att påbörja arbetet med en plan för nästa år. Avtalet med Tånga Hed löpte ut per i år. Plats bör därför vara klar till organisationskonferensen. Önskvärt är att utställningskommittén föreslår en plats till 1 november och att CS kan ha utsett en SSM-general vid årsskiftet.

**§ 142. Jubileum 2024**

Diskuterades att be Urban Pettersson att, tillsammans med Mats Höglund och Håkan Karlsson, redigera en bok om klubbens historia. Daniel Strandberg åtog sig att kontakta Urban Pettersson.

**§ 143. Kommittéorganisation**

Peter Schorling och Gerd Möllers fick i uppdrag att ta kontakt med PTU-kommittén för att diskutera hur utbildningsfrågorna kan få mer fokus.

**§ 144. Beslut på dagens möte**

*§ 139. Kansli*

*Tillsvidare kommer Margareta Eliasson att sköta tävlingsböckerna. CS **beslutade** ge Margareta Eliasson tittbehörighet till klubbens konto, så att hon lätt kan kontrollera att det är betalt innan tävlingsboken skickas.*

*§ 140. Ansökan om ny lokalklubb (Sk Forshaga/Klarälven)*

*Frågan **bordlades**.*

**§ 145. Nästa möte.**

Nästa möte blir troligen enligt tidigare planering den 18 oktober via zoom.

**§ 146. Mötet avslutades**

Gerd Möllers ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse.

Ordförande:

Justerare:

Gerd Möllers, tillika protokollförare

Peter Schorling